
Or.0002.10.2023 

Protokół nr LIV 
Z posiedzenia LIV Sesja Rady Miasta Wysokie Mazowieckie przeprowadzonej w dniu 30 

listopada 2023r. w Sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Wysokiem Mazowieckiem. 

Obrady rozpoczęto 30 listopada 2023 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 14:44 tego samego 

dnia. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

Obecni: 

1. Przemysław Alkowski 

2. Adam Buciński 

3. Lech Kazimierz Jamiołkowski 

4. Maciej Robert Janik 

5. Katarzyna Jańczuk 

6. Marek Kajurek 

7. Andrzej Tomasz Kamianowski 

8. Bogdan Matuszewski 

9. Krzysztof Murawski 

10. Karol Nowicki 

11. Damian Podbielski 

12. Józef Sokolik 

13. Sylwia Wasilewska 

Nieobecny: Wojciech Moczydłowski 

 

Obrady były prawomocne. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował o złożonej rezygnacji z mandatu 

radnego Rady Miasta. Decyzja ta podyktowana jest nawiązaniem stosunku pracy w 

Powiatowym Inspektoracie Weterynarii, a jest to korpus służby cywilnej, gdzie zgodnie z 

prawem służba cywilna nie może być łączona z mandatem radnego. Komisarz Wyborczy w 

Łomży przyjął rezygnację i postanowił o wygaszeniu mandatu. Postanowienie Komisarza 

Wyborczego weszło w życie 28 listopada 2023 r.  

 

Panu Sławomirowi Mioduszewskiemu za 9 letnią pracę w Radzie Miasta oraz wszelkie 

działania podejmowane na rzecz samorządu i całej społeczności oraz za aktywne 

uczestnictwo i zaangażowanie w pracę Rady – podziękowania złożył Przewodniczący Rady 

oraz Burmistrz Miasta. 

 

Pan Sławomir Mioduszewski zabierając głos podziękował wszystkim radnym oraz 

Burmistrzowi za kilkuletnią owocną współpracę z całą Radą Miasta. 

 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek odczytał proponowany porządek obrad sesji. 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LIII sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 

4. Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta 

Wysokie Mazowieckie oraz informacja z realizacji zadań inwestycyjnych w 2023 roku. 



5. Zapoznanie z projektem budżetu miasta na 2024 rok oraz projektem Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu 

i spłat zobowiązań na lata 2024-2029. 

6. Zapoznanie ze stanem przygotowania do sezonu zimowego. 

7. Podjęcie Uchwały w sprawie zasad przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych 

sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

8. Podjęcie Uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

9. Podjęcie Uchwały w sprawie udzielenia w 2024 roku dotacji na prace budowlane 

zabytkowej plebanii przy Kościele Parafialnym pw. Św. Jana Chrzciciela 

w Wysokiem Mazowieckiem ( I etap). 

10. Podjęcie Uchwały w sprawie udzielenia w 2024 roku dotacji na prace budowlane 

zabytkowej plebanii przy Kościele Parafialnym pw. Św. Jana Chrzciciela 

w Wysokiem Mazowieckiem (II etap). 

11. Podjęcie Uchwały w sprawie określenia zasad udzielania spółkom wodnym dotacji 

celowych z budżetu Gminy Miejskiej Wysokie Mazowieckie, trybu postępowania 

w sprawie udzielania dotacji i sposobu ich rozliczania. 

12. Podjęcie Uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

13. Podjęcie Uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego gminnego programu osłonowego 

w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

14. Podjęcie Uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w postaci 

świadczenia pieniężnego w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności. 

15. Podjęcie Uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w 

formie posiłku oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych. 

16. Podjęcie Uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

17. Podjęcie Uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego. 

18. Podjęcie Uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 rok. 

19. Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2023-2026 wraz z prognozą 

kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2027. 

20. Interpelacje i wnioski. 

21. Sprawy różne. 

22. Zapytania i wolne wnioski. 

23. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Zastępca Burmistrza Miasta Ewa Konarzewska zgłosiła wniosek o dodanie do porządku 2 

punktów: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do Spółki z 

o.o. pod nazwą Zakład Wodociągów Kanalizacji i Energetyki Cieplnej z siedzibą w Wysokiem 

Mazowieckiem na podwyższenie kapitału zakładowego oraz objęcie udziałów w 

podwyższonym kapitale. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia dla Zakładu 

Wodociągów Kanalizacji i Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Wysokiem Mazowieckiem z tytułu 

pożyczki zaciągniętej ze środków Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej na dofinansowanie realizacji inwestycji pn. Budowa Instalacji Mineralizacji Odpadów 

Komunalnych z wysokosprawnym odzyskiem energii w Wysokiem Mazowieckiem. 

 



 

Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad Podjęcia Uchwał w sprawach : wyrażenia zgody na wniesienie 

wkładu pieniężnego do Spółki z o.o. pod nazwą Zakład Wodociągów Kanalizacji i 

Energetyki Cieplnej z siedzibą w Wysokiem Mazowieckiem na podwyższenie kapitału 

zakładowego oraz objęcie udziałów w podwyższonym kapitale oraz w sprawie wyrażenia 

zgody na udzielenie poręczenia dla Zakładu Wodociągów Kanalizacji i Energetyki Cieplnej 

Sp. z o.o. w Wysokiem Mazowieckiem z tytułu pożyczki zaciągniętej ze środków 

Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na dofinansowanie 

realizacji inwestycji pn. Budowa Instalacji Mineralizacji Odpadów Komunalnych z 

wysokosprawnym odzyskiem energii w Wysokiem Mazowieckiem. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert 

Janik, Katarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan 

Matuszewski, Krzysztof Murawski, Karol Nowicki, Damian Podbielski, Józef Sokolik, 

Sylwia Wasilewska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Moczydłowski 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie porządek obrad z uwzględnieniem 

zmian. 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LIII sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 

4. Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta 

Wysokie Mazowieckie oraz informacja z realizacji zadań inwestycyjnych w 2023 roku. 

5. Zapoznanie z projektem budżetu miasta na 2024 rok oraz projektem Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2024-2027 wraz z 

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2029. 

6. Zapoznanie ze stanem przygotowania do sezonu zimowego. 

7. Podjęcie Uchwały w sprawie zasad przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych 

sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

8. Podjęcie Uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

9. Podjęcie Uchwały w sprawie udzielenia w 2024 roku dotacji na prace budowlane 

zabytkowej plebanii przy Kościele Parafialnym pw. Św. Jana Chrzciciela 

w Wysokiem Mazowieckiem ( I etap). 

10. Podjęcie Uchwały w sprawie udzielenia w 2024 roku dotacji na prace budowlane 

zabytkowej plebanii przy Kościele Parafialnym pw. Św. Jana Chrzciciela 

w Wysokiem Mazowieckiem (II etap). 

11. Podjęcie Uchwały w sprawie określenia zasad udzielania spółkom wodnym dotacji 

celowych z budżetu Gminy Miejskiej Wysokie Mazowieckie, trybu postępowania 

w sprawie udzielania dotacji i sposobu ich rozliczania. 

12. Podjęcie Uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 



13. Podjęcie Uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego gminnego programu 

osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

14. Podjęcie Uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w postaci 

świadczenia pieniężnego w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności. 

15. Podjęcie Uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych. 

16. Podjęcie Uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

17. Podjęcie Uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do 

Spółki z o.o. pod nazwą Zakład Wodociągów Kanalizacji i Energetyki Cieplnej z 

siedzibą w Wysokiem Mazowieckiem na podwyższenie kapitału zakładowego oraz 

objęcie udziałów w podwyższonym kapitale. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia dla Zakładu 

Wodociągów Kanalizacji i Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Wysokiem Mazowieckiem 

z tytułu pożyczki zaciągniętej ze środków Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej na dofinansowanie realizacji inwestycji pn. Budowa Instalacji 

Mineralizacji Odpadów Komunalnych z wysokosprawnym odzyskiem energii w 

Wysokiem Mazowieckiem. 

20. Podjęcie Uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 rok. 

21. Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2023-2026 wraz z 

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2027. 

22. Interpelacje i wnioski. 

23. Sprawy różne. 

24. Zapytania i wolne wnioski. 

25. Zamknięcie obrad sesji.  

 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert 

Janik, Katarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan 

Matuszewski, Krzysztof Murawski, Karol Nowicki, Damian Podbielski, Józef Sokolik, 

Sylwia Wasilewska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Moczydłowski 

 

3. Przyjęcie protokołu z LIII sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z LIII sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie..  

 



Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert 

Janik, Katarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan 

Matuszewski, Krzysztof Murawski, Karol Nowicki, Damian Podbielski, Józef Sokolik, 

Sylwia Wasilewska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Moczydłowski 

 

4. Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta 

Wysokie Mazowieckie oraz informacja z realizacji zadań inwestycyjnych w 2023 roku. 

 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko przedstawił sprawozdanie z realizacji uchwał oraz 

działalności międzysesyjnej (w załączeniu do protokołu) 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Jarosław Siekierko 

- Przemysław Alkowski 

- Jarosław Siekierko 

- Adam Buciński 

- Krzysztof Murawski 

- Jarosław Siekierko 

Radni przyjęli informację do akceptującej wiadomości.  

 

 

5. Zapoznanie z projektem budżetu miasta na 2024 rok oraz projektem Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2024-2027 wraz z prognozą 

kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2029. 

 

Burmistrz Miasta przedstawił projekt budżetu miasta na 2024 rok oraz projekt Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2024-2027 wraz z prognozą 

kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2029 ze szczególnym uwzględnieniem 

planowanych inwestycji. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Jarosław Siekierko 

- Bogdan Matuszewski 

- Przemysław Alkowski 

- Katarzyna Jańczuk  

 

6. Zapoznanie ze stanem przygotowania do sezonu zimowego. 

 

Informację wszyscy radni otrzymali łącznie z zaproszeniami na sesję. 

 

Pozytywną opinię Komisji Funkcjonowania Miasta przedstawił Przewodniczący Komisji 

Bogdan Matuszewski. 

 

W dyskusji wzięli udział: 



- Bogdan Matuszewski 

- Marek Kajurek 

- Przemysław Alkowski 

- Jarosław Siekierko 

- Andrzej Michalski 

 

Radni przyjęli informację do akceptującej wiadomości.  

 

7. Podjęcie Uchwały w sprawie zasad przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

 

Pozytywną opinię Komisji Funkcjonowania Miasta przedstawił Przewodniczący Komisji 

Bogdan Matuszewski. 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Kajurek 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia Uchwały w sprawie zasad przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowych 

oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. ( po poprawkach ). 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert 

Janik, Katarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan 

Matuszewski, Krzysztof Murawski, Karol Nowicki, Damian Podbielski, Józef Sokolik, 

Sylwia Wasilewska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Moczydłowski 

 

Uchwała została podjęta. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

 

Pozytywną opinię Komisji Funkcjonowania Miasta przedstawił Przewodniczący Komisji 

Bogdan Matuszewski. 

Pozytywną opinię Komisji Finansowej przedstawił Zastępca Przewodniczącego komisji 

Marek Kajurek  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Bogdan Matuszewski 

- Jarosław Siekierko 

- Marek Kajurek 

- Przemysław Alkowski 



- Adam Buciński 

- Krzysztof Murawski 

 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia Uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert Janik, Marek Kajurek, 

Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan Matuszewski, Krzysztof Murawski, Karol Nowicki, 

Damian Podbielski, Józef Sokolik, Sylwia Wasilewska 

PRZECIW (1) Przemysław Alkowski,  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Jańczuk 

NIEOBECNI (1) Wojciech Moczydłowski 

Uchwała została podjęta. 

 

9. Podjęcie Uchwały w sprawie udzielenia w 2024 roku dotacji na prace budowlane 

zabytkowej plebanii przy Kościele Parafialnym pw. Św. Jana Chrzciciela w Wysokiem 

Mazowieckiem (I etap). 

 

Projekt uchwały i informacje szczegółowe przedstawił Jarosław Siekierko Burmistrz Miasta 

 

Pozytywną opinię Komisji Funkcjonowania Miasta przedstawił Przewodniczący Komisji 

Bogdan Matuszewski. 

Pozytywną opinię Komisji Finansowej przedstawił Zastępca Przewodniczącego komisji 

Marek Kajurek  

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia Uchwały w sprawie udzielenia w 2024 roku dotacji na prace budowlane 

zabytkowej plebanii przy Kościele Parafialnym pw. Św. Jana Chrzciciela w Wysokiem 

Mazowieckiem (I etap). 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert 

Janik, Katarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan 

Matuszewski, Karol Nowicki, Damian Podbielski, Józef Sokolik, Sylwia Wasilewska 

BRAK GŁOSU (1) Krzysztof Murawski 

NIEOBECNI (1) Wojciech Moczydłowski 

 

Uchwała została podjęta. 



 

10. Podjęcie Uchwały w sprawie udzielenia w 2024 roku dotacji na prace budowlane 

zabytkowej plebanii przy Kościele Parafialnym pw. Św. Jana Chrzciciela w Wysokiem 

Mazowieckiem (II etap). 

 

Pozytywną opinię Komisji Funkcjonowania Miasta przedstawił Przewodniczący Komisji 

Bogdan Matuszewski. 

Pozytywną opinię Komisji Finansowej przedstawił Zastępca Przewodniczącego komisji 

Marek Kajurek  

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcie Uchwały w sprawie udzielenia w 2024 roku dotacji na prace budowlane 

zabytkowej plebanii przy Kościele Parafialnym pw. Św. Jana Chrzciciela w Wysokiem 

Mazowieckiem (II etap).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Maciej Robert Janik, Katarzyna Jańczuk, Marek 

Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan Matuszewski, Karol Nowicki, Damian 

Podbielski, Józef Sokolik, Sylwia Wasilewska 

BRAK GŁOSU (2) Lech Kazimierz Jamiołkowski, Krzysztof Murawski 

NIEOBECNI (1) Wojciech Moczydłowski 

 

Uchwała została podjęta. 

 

11. Podjęcie Uchwały w sprawie określenia zasad udzielania spółkom wodnym dotacji 

celowych z budżetu Gminy Miejskiej Wysokie Mazowieckie, trybu postępowania w sprawie 

udzielania dotacji i sposobu ich rozliczania 

 

Pozytywną opinię Komisji Finansowej przedstawił Zastępca Przewodniczącego komisji 

Marek Kajurek  

Pozytywną opinię Komisji Funkcjonowania Miasta przedstawił Przewodniczący Komisji 

Bogdan Matuszewski. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Bogdan Matuszewski 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia Uchwały w sprawie określenia zasad udzielania spółkom wodnym dotacji 

celowych z budżetu Gminy Miejskiej Wysokie Mazowieckie, trybu postępowania w sprawie 

udzielania dotacji i sposobu ich rozliczania.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 



Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert 

Janik, Katarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan 

Matuszewski, Karol Nowicki, Damian Podbielski, Józef Sokolik, Sylwia Wasilewska 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Murawski 

NIEOBECNI (1) Wojciech Moczydłowski 

 

Uchwała została podjęta. 

 

12. Podjęcie Uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

 

Pozytywną opinię Komisji Funkcjonowania Miasta przedstawił Przewodniczący Komisji 

Bogdan Matuszewski. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Bogdan Matuszewski 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia Uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert 

Janik, Katarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan 

Matuszewski, Karol Nowicki, Damian Podbielski, Józef Sokolik, Sylwia Wasilewska 

BRAK GŁOSU (1) Krzysztof Murawski 

NIEOBECNI (1) Wojciech Moczydłowski 

 

Uchwała została podjęta. 

 

13. Podjęcie Uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego gminnego programu 

osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

 

Pozytywną opinię komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej przedstawił Przewodniczący 

Komisji Karol Nowicki. 

 

Uchwałę przedstawił Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Monika Wiczołek 

W dyskusji wzięli udział: 
- Karol Nowicki 

- Bogdan Matuszewski 

- Monika Wiczołek 

- Adam Buciński 

 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia Uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego gminnego programu osłonowego 



w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028..  

 

Pozytywną opinię komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej przedstawił Przewodniczący 

Komisji Karol Nowicki. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert 

Janik, Katarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan 

Matuszewski, Karol Nowicki, Damian Podbielski, Józef Sokolik, Sylwia Wasilewska 

BRAK GŁOSU (1) Krzysztof Murawski 

NIEOBECNI (1) Wojciech Moczydłowski 

 

Uchwała została podjęta. 

 

14. Podjęcie Uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w postaci świadczenia pieniężnego 

w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności. 

 

Pozytywną opinię komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej przedstawił Przewodniczący 

Komisji Karol Nowicki. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Kajurek 

- Karol Nowicki 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia Uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w postaci świadczenia pieniężnego 

w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert 

Janik, Katarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan 

Matuszewski, Karol Nowicki, Damian Podbielski, Józef Sokolik, Sylwia Wasilewska 

BRAK GŁOSU (1) Krzysztof Murawski 

NIEOBECNI (1) Wojciech Moczydłowski 

 

Uchwała została podjęta. 

 

 

15. Podjęcie Uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania 



w formie posiłku oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych. 

 

Pozytywną opinię komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej przedstawił Przewodniczący 

Komisji Karol Nowicki. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia Uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w 

formie posiłku oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert 

Janik, Katarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan 

Matuszewski, Karol Nowicki, Damian Podbielski, Józef Sokolik, Sylwia Wasilewska 

BRAK GŁOSU (1) Krzysztof Murawski 

NIEOBECNI (1) Wojciech Moczydłowski 

 

Uchwała została podjęta. 

 

 

16. Podjęcie Uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Pozytywną opinię Komisji Funkcjonowania Miasta przedstawił Przewodniczący Komisji 

Bogdan Matuszewski. 

Pozytywną opinię Komisji Finansowej przedstawił Zastępca Przewodniczącego komisji 

Marek Kajurek  

 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Przemysław Alkowski 

- Jarosław Siekierko 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia Uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert Janik, Marek Kajurek, 

Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan Matuszewski, Krzysztof Murawski, Karol Nowicki, 

Damian Podbielski, Józef Sokolik, Sylwia Wasilewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Przemysław Alkowski, Katarzyna Jańczuk 

NIEOBECNI (1) Wojciech Moczydłowski 

 

Uchwała została podjęta. 



 

 

17. Podjęcie Uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego. 

 

Pozytywną opinię Komisji Funkcjonowania Miasta przedstawił Przewodniczący Komisji 

Bogdan Matuszewski. 

Pozytywną opinię Komisji Finansowej przedstawił Zastępca Przewodniczącego komisji 

Marek Kajurek  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Bogdan Matuszewski 

- Marek Kajurek 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcia Uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert Janik, Katarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, 

Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan Matuszewski, Krzysztof Murawski, Karol Nowicki, 

Damian Podbielski, Józef Sokolik, Sylwia Wasilewska 

PRZECIW (1) Adam Buciński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Przemysław Alkowski 

NIEOBECNI (1)  Wojciech Moczydłowski 

 

Uchwała została podjęta. 

 

 

18. Podjęcie Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia dla Zakładu 

Wodociągów Kanalizacji i Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Wysokiem Mazowieckiem z 

tytułu pożyczki zaciągniętej ze środków Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej na dofinansowanie realizacji inwestycji pn. Budowa Instalacji 

Mineralizacji Odpadów Komunalnych z wysokosprawnym odzyskiem energii w Wysokiem 

Mazowieckiem 

 

Pozytywną opinię Komisji Funkcjonowania Miasta przedstawił Przewodniczący Komisji 

Bogdan Matuszewski. 

Pozytywną opinię Komisji Finansowej przedstawił Zastępca Przewodniczącego komisji 

Marek Kajurek  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Bogdan Matuszewski 

- Marek Kajurek 

- Jarosław Siekierko 

- Adam Buciński 

 



 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia dla Zakładu 

Wodociągów Kanalizacji i Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Wysokiem Mazowieckiem z 

tytułu pożyczki zaciągniętej ze środków Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej na dofinansowanie realizacji inwestycji pn. Budowa Instalacji 

Mineralizacji Odpadów Komunalnych z wysokosprawnym odzyskiem energii w Wysokiem 

Mazowieckiem.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert 

Janik, Katarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan 

Matuszewski, Krzysztof Murawski, Karol Nowicki, Damian Podbielski, Józef Sokolik, 

Sylwia Wasilewska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Moczydłowski 

 

Uchwała została podjęta. 

 

19. Podjęcie Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do 

Spółki z o.o. pod nazwą Zakład Wodociągów Kanalizacji i Energetyki Cieplnej z siedzibą w 

Wysokiem Mazowieckiem na podwyższenie kapitału zakładowego oraz objęcie udziałów w 

podwyższonym kapitale 

 

Pozytywną opinię Komisji Funkcjonowania Miasta przedstawił Przewodniczący Komisji 

Bogdan Matuszewski. 

Pozytywną opinię Komisji Finansowej przedstawił Marek Kajurek zastępca 

przewodniczącego komisji. 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Jarosław Siekierko 

- Bogdan Matuszewski 

- Marek Kajurek 

- Jarosław Siekierko 

 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do Spółki 

z o.o. pod nazwą Zakład Wodociągów Kanalizacji i Energetyki Cieplnej z siedzibą w 

Wysokiem Mazowieckiem na podwyższenie kapitału zakładowego oraz objęcie udziałów w 

podwyższonym kapitale.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 



ZA (13) 

Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert 

Janik, Katarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan 

Matuszewski, Krzysztof Murawski, Karol Nowicki, Damian Podbielski, Józef Sokolik, 

Sylwia Wasilewska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Moczydłowski 

 

Uchwała została podjęta. 

 

20. Podjęcie Uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 rok. 

 

Pozytywną opinię Komisji Finansowej przedstawił Marek Kajurek zastępca 

przewodniczącego komisji. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Kajurek 

- Renata Kamińska 

 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia Uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert 

Janik, Katarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan 

Matuszewski, Krzysztof Murawski, Karol Nowicki, Damian Podbielski, Józef Sokolik, 

Sylwia Wasilewska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Moczydłowski 

 

Uchwała została podjęta. 

 

21. Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2023-2026 wraz z prognozą 

kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2027. 

 

Pozytywną opinię Komisji Finansowej przedstawił Marek Kajurek zastępca 

przewodniczącego komisji. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Kajurek 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia Uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i 

spłat zobowiązań na lata 2023-2027..  

 



Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert 

Janik, Katarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan 

Matuszewski, Krzysztof Murawski, Karol Nowicki, Damian Podbielski, Józef Sokolik, 

Sylwia Wasilewska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Moczydłowski 

 

Uchwała została podjęta. 

 

 

22. Interpelacje i wnioski. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Przemysław Alkowski 

 

 

23. Sprawy różne. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Kajurek 

- Józef Sokolik 

 

24. Zapytania i wolne wnioski 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zamknął sesję Rady Miasta. 

Przewodniczący 

Rada Miasta Wysokie Mazowieckie 

Przygotował(a): Marek Brzozowski 

Retransmisja obrad sesji Rady Miasta znajduje się pod linkiem 

https://esesja.tv/transmisja/43294/54-sesja-rady-miasta-30-listopada-2023.htm 

 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://esesja.tv/transmisja/43294/54-sesja-rady-miasta-30-listopada-2023.htm

